
 

Til 

 skatteministeren 

FOLKETINGET Spørgsmål nr. S 658 

Den 5. november 2004    

 

 

 

 

SPØRGSMÅL 
 

 

 

Til skatteministeren den 5. november 2004 af:  

Bent Bøgsted (DF): 

»Vil ministeren oplyse, hvornår det kan forventes, at en ændring af loven om 

fritagelse af energiafgift kan komme på tale, jf. svaret på spørgsmål nr. S 438, da 

det har betydning for firmaets eksistens?«    

(Spm. nr. S 658). 

 

 

 

 

Spørgsmålet er stillet i henhold til forretningsordenens § 20. 

Spørgeren udbeder sig mundtligt svar. 

Spørgsmålet vil blive optaget på dagsordenen for Folketingets spørgetid ons-

dag den 17. november 2004. 
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